

ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΓΟΝΕΩΝ
"THE GRAMMAR SCHOOL"
Τ.Κ. 25693
1311 Λευκωσία
Τηλ: 99610785 - 99510705
Ηλ. Διεύθυνση: GSparents@thegrammarschool.net

"THE GRAMMAR SCHOOL"
PARENTS ASSOCIATION
P.O.Box 25693
1311 Nicosia
Tel: 99610785 - 99510705
Email: GSparents@thegrammarschool.net

4 Οκτωβρίου 2023

ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ

Ο Σύνδεσμος Γονέων «The Grammar School» προσκαλεί τους γονείς των μαθητών στην Ετήσια Γενική Συνέλευση, που θα γίνει την Τετάρτη 18 Οκτωβρίου 2023 στις 6.30μμ στο Conference Hall του Σχολείου.

Τα θέματα που θα απασχολήσουν τη Συνέλευση είναι τα ακόλουθα:

- 1. Χαιρετισμός από τους Διευθυντές του Σχολείου
- 2. Λήψη απόφασης αναφορικά με την επανεγγραφή του Συνδέσμου στον Έφορο Σωματείων και Ιδρυμάτων Κύπρου
- 3. Διατήρηση ή όχι η της "Ασφάλειας Διδάκτρων"
- 4. Εκλογή τριμελούς Προεδρείου
- 5. Ετήσια Έκθεση του Διοικητικού Συμβουλίου
- 6. Ετήσια Ταμειακή Έκθεση
- 7. Διορισμός Ελεγκτών
- 8. Εκλογή μελών του νέου Διοικητικού Συμβουλίου
- 9. Διάφορα

Παρακαλούνται οι γονείς που ενδιαφέρονται να συμμετέχουν στο νέο Διοικητικό Συμβούλιο του Συνδέσμου, να συμπληρώσουν την πιο κάτω δήλωση και να την αποστείλουν στην ηλεκτρονική διεύθυνση <u>gsparents@thegrammarschool.net</u> το αργότερο μέχρι τις **11 Οκτωβρίου 2023 και ώρα 2.30μμ** (εφτά ημέρες πριν τη Γενική Συνέλευση). Σημειώστε ότι οι αιτήσεις θα λαμβάνονται μόνο ηλεκτρονικά.

Βάσει του Καταστατικού θα εκλεγούν πενήντα (50) μέλη από τα οποία τα δέκα (10) πρέπει υποχρεωτικά να είναι νέα μέλη του Συνδέσμου. Για όλες τις λεπτομέρειες και τις διαδικασίες παρακαλώ ενημερωθείτε από το Καταστατικό του Συνδέσμου που ευρίσκεται στην ιστοσελίδα του σχολείου.

Δήλωση Υποψηφίου για συμμετοχή στο ΔΣ του Συνδέσμου Γονέων «The Grammar School ^ς (2023-2024)
Ονοματεπώνυμο:
Αρ. Τηλεφώνου:
Τάξη παιδιού/παιδιών:
Υπογραφή:



ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΓΟΝΕΩΝ
"THE GRAMMAR SCHOOL"
Τ.Κ. 25693
1311 Λευκωσία
Τηλ: 99610785 - 99510705
Ηλ. Διεύθυνση: GSparents@thegrammarschool.net

"THE GRAMMAR SCHOOL"
PARENTS ASSOCIATION
P.O.Box 25693
1311 Nicosia
Tel: 99610785 - 99510705
Email: GSparents@thegrammarschool.net

4 October 2023

INVITATION

"The Grammar School" Parents Association would like to invite the parents to the Annual General Meeting, which will take place at the **School Conference Hall on Wednesday 18th October 2023 at 6.30pm**.

The agenda is as follows:

- 1. Welcoming speech by the School Headmasters
- 2. Decide whether to re-register at the Superintendent of Associations and Institutions
- 3. Maintain or not the "Tuition Insurance"
- 4. Election of a three-member Bureau
- 5. Annual Report of the Association Committee
- 6. Submission of the Annual Accounts of the Association
- 7. Appointment of the new Auditors of the Association
- 8. Elections of members of the new Committee
- 9. Miscellaneous

Parents interested in participating in the new Parents Association Committee are requested to fill in the form below and send it to the email address of the Parents and Guardians Association gsparents@thegrammarschool.net no later than 11th October 2023 at 2.30pm (seven days prior the General Meeting). Note that the applications will be submitted only via email.

According to the Constitution, 50 members will be elected, of whom 10 must be new members of the Association. The information regarding the Parents' Association regulations are written at the "Parents and Guardians Association Constitution" found at the school's web page.

Candidate for «The Grammar School» Parents and Guardians Association Committee (2023-2024)
Name:
Telephone number(s):
Class of child/children:
Signature: